



AIA Pension and Trustee Co. Ltd.
(Incorporated in the British Virgin Islands
with limited liability)
1/F, AIA Building
1 Stubbs Road
Hong Kong
T: (852) 2100 1888 (Employer)
(852) 2200 6288 (Member)
F: (852) 2565 0001
MPF.AIA.COM.HK (MPF)
RETIREMENT.AIA.COM.HK (ORSO)

MPF

For Internal Use Only	
Employer Plan No.:	
Signature verified / Processed by:	Checked by:
Date:	Date:

APPLICATION FORM FOR ONLINE MPF DATA SUBMISSION SERVICE
網上遞交強積金資料服務申請表格

PART A: PARTICULARS OF EMPLOYER 第一部分：僱主資料

Employer Plan No. 僱主計劃編號 : _____
Employer Name 僱主名稱 : _____
Contact Person 聯絡人 : _____ Tel. No. 電話號碼 : _____
E-mail 電郵 : _____

PART B: DECLARATION 第二部分：聲明

1. We have read and hereby agree to be bound by all of the Terms and Conditions set out in AIA Interactive Website mpf.aia.com.hk (as may be amended from time to time) relating to the use of electronic upload of data via the said website issued by AIA Company (Trustee) Limited ("Trustee") and AIA Pension and Trustee Co. Ltd. ("Administrator") regarding data remittance.
 2. We understand and agree that the Trustee and Administrator are not obligated to accept this application and reserve the right to reject this application as they deem fit.
 3. We understand and agree that no further submission of the same data in any other format will need to be provided by us.
1. 吾等已細閱並同意及接受友邦(信託)有限公司(「受託人」)及友邦退休金管理及信託有限公司(「行政管理人」)於友邦互動網頁 mpf.aia.com.hk 上所刊載有關透過互聯網電子上載資料之條款及細則約束。(有關內容可隨時修訂。)
 2. 吾等明白及同意受託人及行政管理人並沒有責任接受是項申請，並保留拒絕接受是項申請的權利。
 3. 吾等明白及同意本公司毋須再以其他方式遞交有關資料。

Authorized signature and company chop
授權人簽署及公司印鑑

Date: ccyymm/dd
日期：年/月/日